



Data protection policy

English version – Feb. 2024

2050.do places great importance on privacy protection and is responsible for processing the personal data it collects from its contacts. In accordance with European regulation of April 27, 2016, 2050.do has defined this personal data policy.

The purpose of this document is to inform you about how we use and protect these personal data, as well as the reasons why we process them. It applies to all products and services of 2050.do, it being understood that additional information may be provided if necessary when subscribing to a particular product or service.

1. Personal Data Processed

We only collect and use the personal data necessary for our activities.

We may collect various categories of personal data such as: identification and contact information: name, first name, postal and email address, employer, phone number, or signature; computer identification and authentication data during relations with 2050.do (logs and computer traces, information on the security and use of the terminal, IP address).

We may also collect for natural persons investors in the funds we manage personal data such as: personal identification data: identity card, passport, ID document; tax data (tax number, tax status, country of residence); banking, financial, and transactional data (bank details, transaction data, including information on transfers, investor profile, value of your assets); data related to the use of subscribed products and services in connection with banking, financial, and transactional data; data related to interactions between us (on our website, during interviews and telephone conversations, in emails, cookies);

Finally, we may collect for employees members of our company personal data such as: family situation (marital status, matrimonial regime, number of children); employment-related information (job, salary, payslip).

The data we use can be collected directly from our contacts or obtained from the following sources, for the purpose of verifying or enriching our databases: websites/ social network pages containing publicly disclosed information and databases made public by third parties; publications/databases made accessible by official authorities (Official Journal); third parties such as commercial information agencies, anti-fraud organizations, in compliance with data protection regulations.

This information can be collected for natural persons who are not personally concerned or investors in the funds managed by 2050.do such as: legal representatives, corporate officers, and authorized persons of a legal entity investor in the funds managed by



2050.do; prospects, guarantors, agents; ultimate beneficial owners and shareholders of a legal entity investor in the funds managed by 2050.do; order givers or beneficiaries in transactions made in connection with a client of the funds managed by 2050.do.

2050.do manages cookies. Informations related to this use can be found here: <https://2050.do/cookie-policy-eu/>

2. Why and on what basis do we use personal data?

A. To inform our contacts

We use the personal data we hold to inform our various contacts about the activity of our company and its projects, particularly through the sending of newsletters and other electronic or paper documents.

B. To fulfill our contractual obligations

We use these personal data to ensure the fulfillment of our contractual obligations, particularly in the context of customer relationship management.

C. To serve our legitimate interests

We use these personal data to establish and develop our activity, including for the purposes of proof of transactions or operations, computer management including infrastructure management and business continuity including security of persons or prevention of fraud and abuse (security measures, control of unusual transactions).

D. To comply with our legal and regulatory obligations

We use these personal data to comply with various legal and regulatory obligations, including: combating money laundering and terrorist financing; compliance with applicable international sanctions and embargoes legislation; combating tax fraud, compliance with tax control and reporting obligations; responses to official requests from duly authorized public or judicial authorities.

3. To which categories of entities may personal data be disclosed?

To accomplish the aforementioned purposes, we may disclose the personal data we hold only to: financial, judicial authorities or state agencies, public bodies upon request and within the limits permitted by regulation; certain regulated professions such as lawyers, notaries, auditors.

None of the personal data collected is communicated or transferred to third parties for commercial purposes.

4. Transfer of data outside the European Economic Area

In case of international transfers originating from the European Economic Area (EEA), if the European Commission has made an adequacy decision, recognizing that country a level



of personal data protection equivalent to that provided by EEA legislation, your personal data will be transferred on this basis.

To obtain a copy of these texts or know how to access them, you can send a written request by mail to 2050.do – Data Protection, 10 bis boulevard de la Bastille, 75012 Paris or by email to charly@2050.do.

5. Duration of personal data retention?

We retain the personal data we hold for the longest period necessary to comply with applicable legal and regulatory provisions or another duration considering operational constraints, efficient customer relationship management, and responses to legal or regulatory inquiries.

For client investors in the funds we manage, most of the information is kept for a minimum duration of five years from the end of the relationship in accordance with regulatory obligations.

6. Rights of individuals over their personal data and implementation

In accordance with applicable regulations, you have various rights, namely: Right of access: you can obtain information regarding the processing of your personal data as well as a copy of these personal data. Right to rectification: if you believe that your personal data are inaccurate or incomplete, you can demand that these personal data be accordingly modified. Right to erasure: you can demand the deletion of your personal data within the limits permitted by regulation; Right to restriction of processing: you can request the limitation of processing of your personal data; Right to object: you can object to the processing of your personal data, for reasons related to your particular situation. You have the absolute right to oppose the processing of your personal data for commercial prospecting purposes, including profiling related to such prospecting; Right to data portability: when this right is applicable, you have the right for the personal data you have provided to us to be returned to you or, when technically feasible, to be transferred to a third party; Right to set directives regarding the storage, deletion, or communication of your personal data, applicable after your death; Right to withdraw your consent: if you have given your consent to the processing of your personal data, you have the right to withdraw your consent at any time.

You can exercise the rights listed above by mail addressed to 2050.do, Data Protection, 10 bis boulevard de la Bastille, 75012 Paris or by email to charly@2050.do.

In accordance with applicable regulations, you have the right to lodge a complaint with the competent control authority such as the CNIL (National Commission on Informatics and Liberty) in France.

7. Update of the personal data protection policy

This personal data protection policy is updated according to legal and regulatory developments and the processing implemented.



8. Contact

For any question related to the use of personal data covered by this document, you can contact us by mail addressed to 2050.do, 10 bis boulevard de the Bastille, 75012 Paris or by email to charly@2050.do, who will process your request.



Politique de protection des données

Version française – Février 2024

2050.do accorde une grande importance à la protection de la vie privée et est responsable du traitement des données personnelles qu'elle recueille auprès de ses interlocuteurs.

Conformément à la réglementation européenne du 27 avril 2016, 2050.do a défini la présente politique des données personnelles, mise à disposition sur son site internet 2050.do.

Le présent document a pour objet de vous informer de la manière dont nous utilisons et protégeons ces données personnelles, ainsi que des raisons pour lesquelles nous les traitons. Il s'applique à l'ensemble des produits et services de 2050.do, étant précisé que des informations complémentaires pourront être communiquées si nécessaire à l'occasion de la souscription d'un produit ou d'un service en particulier.

1. Données personnelles traitées

Nous collectons et utilisons uniquement les données personnelles qui nous sont nécessaires dans le cadre de notre activité.

Nous pouvons être amenés à collecter différentes catégories de données personnelles telles que :

- informations d'identification et de contact : nom, prénom, adresse postale et électronique, employeur, numéro de téléphone ou signature ;
- données d'identification et d'authentification informatiques lors de relations avec 2050.do (cookies, logs et traces informatiques, informations sur la sécurité et l'utilisation du terminal, adresse IP).

Nous pouvons aussi être amenés à recueillir pour des personnes physiques investisseurs dans les fonds que nous gérons des données personnelles telles que :

- données d'identification personnelles : carte d'identité, passeport, pièce d'identité
- données fiscales (numéro fiscal, statut fiscal, pays de résidence);
- informations bancaires, financières et données transactionnelles (coordonnées bancaires, données relatives aux transactions, y compris informations sur les virements, profil d'investisseur, valeur de vos actifs);
- données liées à l'utilisation des produits et services souscrits en relation avec les données bancaires, financières et transactionnelles;
- données relatives aux interactions entre nous (sur notre site Internet, lors d'entretiens et conversations téléphoniques, dans les courriers électroniques) ;

Enfin, nous pouvons être amenés à recueillir pour les salariés membres de notre société des données personnelles telles que :



- situation familiale (statut marital, régime matrimonial, nombre d'enfants) ;
- informations relatives à l'emploi (emploi, rémunération, fiche de paie).

Les données que nous utilisons peuvent être collectées directement auprès de nos interlocuteurs ou obtenues des sources suivantes, dans le but de vérifier ou d'enrichir nos bases de données :

- sites Internet/ pages de réseaux sociaux contenant des informations rendues publiques et bases de données rendues publiques par des tiers ;
- publications/bases de données rendues accessibles par les autorités officielles (Journal officiel) ;
- tiers tels que les organismes de renseignements commerciaux, de lutte contre la fraude, en conformité avec la réglementation en matière de protection des données.

Ces informations peuvent être collectées pour des personnes physiques qui ne sont pas concernées à titre personnel ou investisseurs dans les fonds gérés par 2050.do telles que :

- représentants légaux, mandataires sociaux et personnes habilitées d'une personne morale investisseur dans les fonds gérés par 2050.do ;
- prospects, garants, mandataires ;
- bénéficiaires effectifs et actionnaires d'une personne morale investisseur dans les fonds gérés par 2050.do ;
- donneurs d'ordres ou bénéficiaires lors des transactions faites en relation avec un client des fonds gérés par 2050.do.

Le site internet de 2050.do utilise des cookies. Les informations relatives à cette utilisation sont disponibles ici: <https://2050.do/cookie-policy-eu/>

2. Pourquoi et selon quelles bases de traitement utilisons-nous les données personnelles ?

A. Pour informer nos interlocuteurs

Nous utilisons les données personnelles que nous détenons pour informer nos différents interlocuteurs de l'activité de notre société et de ses projets, par le biais en particulier d'envoi de lettres d'information (newsletters) et autres documents électroniques ou sur papier.

B. Pour assurer la mise en œuvre de nos obligations contractuelles

Nous utilisons ces données personnelles pour assurer la mise en œuvre de nos obligations contractuelles, notamment dans le cadre de la gestion de la relation client.

C. Pour servir nos intérêts légitimes



Nous utilisons ces données personnelles pour mettre en place et développer notre activité, y compris à des fins de preuve de transactions ou d'opérations, gestion informatique y compris gestion de l'infrastructure et continuité des activités y compris la sécurité des personnes ou prévention de la fraude et des abus (mesures de sécurité, contrôle de transactions inhabituelles).

D. Pour nous conformer à nos obligations légales et réglementaires

Nous utilisons ces données personnelles pour nous acquitter de différentes obligations légales et réglementaires, parmi lesquelles :

- la lutte contre le blanchiment de capitaux et le financement du terrorisme ;
- la conformité à la législation applicable en matière de sanctions internationales et d'embargos ;
- la lutte contre la fraude fiscale, le respect des obligations en matière de contrôle fiscal et de déclaration ;
- les réponses aux demandes officielles d'autorités publiques ou judiciaires dûment autorisées.

3. A quelles catégories d'entités les données personnelles pourront-elles être divulguées ?

Afin d'accomplir les finalités précitées, nous pouvons être amené à divulguer les données personnelles que nous détenons uniquement aux :

- autorités financières, judiciaires ou agences d'Etat, organismes publics sur demande et dans la limite de ce qui est permis par la réglementation ;
- certaines professions réglementées telles qu'avocats, notaires, commissaires aux comptes.

Aucune des données à caractère personnel collectées n'est communiquée ou cédée à des tiers à des fins commerciales.

4. Transfert de données en dehors de l'espace économique européen

En cas de transferts internationaux émanant de l'Espace économique européen (EEE), si la Commission européenne a rendu une décision d'adéquation, reconnaissant à ce pays un niveau de protection des données personnelles équivalent à celui prévu par la législation de l'EEE, vos données personnelles seront transférées sur ce fondement.

Pour obtenir une copie de ces textes ou savoir comment y accéder, vous pouvez adresser une demande écrite par courrier adressé à 2050.do – Protection des données, 10 bis boulevard de la Bastille, 75012 Paris ou par courriel charly@2050.do.

5. Durée de conservation des données personnelles ?

Nous conservons les données personnelles que nous détenons pour la plus longue des durées nécessaires au respect des dispositions légales et réglementaires applicables ou



une autre durée compte tenu des contraintes opérationnelles, un management efficace de la relation clients et les réponses aux demandes en justice ou du régulateur.

S'agissant des clients investisseurs dans les fonds que nous gérons, la majorité des informations sont conservées pendant une durée minimum de cinq ans à partir de la fin de la relation conformément aux obligations réglementaires.

6. Droits des personnes sur leurs données personnelles et mise en œuvre

Conformément à la réglementation applicable, vous disposez de différents droits, à savoir :

- Droit d'accès : vous pouvez obtenir des informations concernant le traitement de vos données personnelles ainsi qu'une copie de ces données personnelles.
- Droit de rectification : si vous estimez que vos données personnelles sont inexactes ou incomplètes, vous pouvez exiger que ces données personnelles soient modifiées en conséquence.
- Droit de l'effacement : vous pouvez exiger l'effacement de vos données personnelles dans la limite de ce qui est permis par la réglementation ;
- Droit à la limitation du traitement : vous pouvez demander la limitation de traitement de vos données personnelles ;
- Droit d'opposition : vous pouvez vous opposer au traitement de vos données personnelles, pour des motifs liés à votre situation particulière. Vous disposez du droit absolu de vous opposer au traitement de vos données personnelles à des fins de prospection commerciale, y compris le profilage lié à cette prospection ;
- Droit à la portabilité de vos données, quand ce droit est applicable, vous avez le droit que les données personnelles que vous nous avez fournies vous soient rendues ou, lorsque cela est possible, techniquement, de les transférer à un tiers ;
- Droit de définir des directives relatives à la conservation, l'effacement ou la communication de vos données personnelles, applicables après votre décès ;
- Droit de retirer votre consentement : si vous avez donné votre consentement au traitement de vos données personnelles, vous avez le droit de retirer votre consentement à tout moment.

Vous pouvez exercer les droits listés ci-dessus, par courrier adressé à 2050.do, Protection des Données, 10 bis boulevard de la Bastille, 75012 Paris ou par courriel charly@2050.do.

Conformément à la réglementation applicable, vous êtes en droit d'introduire une réclamation auprès de l'autorité de contrôle compétente telle que la CNIL (Commission nationale de l'informatique et des libertés) en France.

7. Mise à jour de la politique de protection les données personnelles

Cette politique de protection des données personnelles est mise en jour en fonction des évolutions légales et réglementaires ainsi que des traitements mis en œuvre.



8. Contact

Pour toute question relative à l'utilisation des données personnelles visées par le présent document, vous pouvez nous contacter par courrier adressé à 2050.do, 10 bis boulevard de la Bastille, 75012 Paris ou par courriel charly@2050.do qui traitera votre demande.